
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 199
van PETER VAN ROMPUY
datum: 8 maart 2018

aan BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

Vlaamse overheidsbedrijven  -  Vraag naar kortingen bij leveranciers

In de week van 26 februari 2018 berichtten de media over de vraag van Bpost voor een 
korting bij zijn leveranciers. Concreet vroeg het overheidsbedrijf om 2% van het vorig 
jaar gefactureerde bedrag via een creditnota terug te storten. Volgens Bpost is dit een 
gebruikelijke praktijk. 

1. Heeft de minister weet van Vlaamse overheidsbedrijven die een gelijkaardige vraag 
aan hun leveranciers stellen? Zo ja, welke? 

2. Hoe staat de minister tegenover dergelijke vragen vanuit (Vlaamse) 
overheidsbedrijven? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Tommelein (199) en Liesbeth Homans 
(349).



BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

ANTWOORD 
op vraag nr. 199 van 8 maart 2018
van PETER VAN ROMPUY

Een gecoördineerd antwoord zal verstrekt worden door mevrouw Liesbeth Homans, 
Vlaams minister, bevoegd voor het algemeen beleid inzake personeel en 
organisatieontwikkeling in de Vlaamse administratie.


